
 
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING d.d. 20 november 2018 

Aanwezig de leden: de heer T. Stam (CU), de heer P. Sterrenburg (CU), de heer J.M. ten Hove (SGP), 

de heer van C. van Werkhoven (SGP), de heer W. van Krimpen (PvdA), mevrouw M. de Deugd (CDA) , 

de heer A. Hogendoorn (VVD), de heer J.M. Dekker (VVD), de heer R. Zonnebeld (PvdA) en .de heer 

J. Schook (D66) 

 

Portefeuillehouder: de heer P.J. Verheij, de heer A. Kraijo 

Commissiegriffier: mevrouw A.M. Bode-Huizer 

Voorzitter: de heer A.H. Brasser 

Opening 

1 Opening en vaststellen agenda 

Besluit 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Mevrouw Bode is aanwezig 

als commissiegriffier (ziektevervanging).  

De agendapunten 4 (raadsvoorstel jaarrekening Stichting openbaar onderwijs) en 5 

(raadsvoorstel Wijziging gemeenschappelijke regeling SVHW) worden omgewisseld. 

Hierna wordt de agenda vastgesteld.  

  

2 Vaststellen verslag commissie Bestuur Samenleving van 16 oktober 2018 

Besluit 

De heer Zonneveld meldt dat hij 16 oktober ook aanwezig was, maar niet bij de 

aanwezigen genoemd wordt. Dit zal worden aangepast. Het verslag wordt met inbegrip 

van deze wijziging vastgesteld. 

Regulier 

3 Mondelinge mededelingen college 

Besluit 

Wethouder Verheij meldt dat de Regio Deal helaas niet in de prijzen is gevallen, wellicht 

volgt dit bij de tweede ronde. . 

 

Bespreekstukken 

4 Raadsvoorstel Jaarrekening Stichting Openbaar Basisonderwijs Alblasserdam 2017 

Besluit 

Wethouder Kraijo en de heer Van Genderen (SOBA) beantwoorden enkele vragen 

vanuit de commissie. Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 27 november. 

 
 

5 Raadsinformatiebrief Wijziging Gemeenschappelijke Regeling SVHW 2015 

  Besluit  

Wethouder Verheij beantwoordt enkele vragen over dit stuk. Het raadsvoorstel gaat als 

hamerstuk naar de raad van 27 november.  
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Ingekomen stukken 

6.  Raadsinformatiebrief Strategisch beleidsplan politie eenheid Rotterdam 

Besluit 

De heer Stam zal enkele vragen aan de portefeuillehouder (afwezig) via mail stellen.  

Gevraagd wordt om het onderwerp mee te nemen bij de behandeling van de beleidsnota 

over Handhaving. De Raadsinformatiebrief wordt geplaatst op de doorlopende lijst 

ingekomen stukken voor de raad van 27 november. . 

 

 

Sluiting 

7 Rondvraag 

Besluit 

De heer Sterrenburg vraagt of het nieuws dat er voor gemeenten meer ruimte komt ten 

aanzien van het vuurwerkbeleid, consequenties heeft voor de gemeente. Besloten wordt 

om de pilot in bijvoorbeeld Rotterdam afte wachten.  

De heer Zonnebeld vraagt naar het agressieprotocol en integriteitsprotocol. Griffie vraagt 

dit na. 

Mevrouw De Deugd stelt voor om de al eerder in commissieverband besproken 

rapporteurs in te stellen voor de komende bijeenkomsten van het Ouderplatform Zuid-

Holland zuid en de regionale bijeenkomst over Jeugdhulp. De heren Ten Hove en 

Zonnebeld koppelen respectievelijk terug in de volgende commissievergadering over 

deze bijeenkomsten.  

 

8 Sluiting 

Besluit 

De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur. 
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